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در جلسه هیات مدیره انجمن نویسندگان، خبرنگاران و عکاسان ورزشی فارس مطرح شد؛

تلاش برای افزایش وفاق و همدلی و استفاده از خرد جمعی با هدف کمک به توسعه ورزش استان
در نشست مشترک هیات مدیره انجمن نویسندگان، خبرنگاران و عکاسان ورزشی فارس و تعدادی از پیشکسوتان عرصه خبر ورزشی راهکارهای افزایش

وفاق و همدلی و استفاده از خرد جمعی با هدف کمک به توسعه ورزش استان فارس مورد بحث و نقد و بررسی قرار گرفت.

به گزارش خبرنگاران گروه ورزش گزارش خبر، در این نشست که تنی چند از پیشکسوتان و فعالان عرصه اطلاع رسانی نظیر سیدکمال پاک فطرت، مجید
عجم پور، حسین پرور، سعید فقیری، امیرجاوید، سیروس حیدری، علی محمد پشوتن، نصرالله پناهی، بهنام محمودی، مهدی آراسته و عدنان کریمیان ،

کمال گهرنژاد و محمد صادق درنیانی حضور داشتند.
در ابتدا رئیس انجمن نویسندگان، خبرنگاران و عکاسان ورزشی فارس به بیان گزارشی از روند شکلگیری انجمن و اقدامات انجام شده هیات مدیره از

زمان شکل گیری پرداخت.
قاسم محمدی با اشاره به دغدغه قاطبهی اهالی ورزشی در خصوص لزوم توجه بیشتر تصمیمگیران و تصمیمسازان به حوزه ورزش، از سقوط تیم فوتبال
فجر شهید سپاسی به دسته پایینتر به عنوان اتفاقی ناگوار در ورزش یاد کرد و گفت: ریشهیابی این اتفاق یکی از موضوعات مورد توجه انجمن در

نشستهای تخصصی است.
در ادامه این نشست سیدکمال پاک فطرت نیز با اشاره به رسالت ورزشی نویسان در توسعه اصولی ورزش استان گفت: مطالبهگری با تکیه بر دانش فنی

در حوزه رسانه و ورزش دو عنصر لازم برای ورزشی نویسانی است که دلشان برای ورزش این استان میتپد.
وی با اشاره به دیدگاههای مختلف در خصوص سقوط تیم فوتبال فجر شهید سپاسی به دسته پایین تر از انفعال رسانهها در خصوص این موضوع انتقاد
کرد گفت: فوتبال فارس با روزهایی که ستارگانی همچون داریوش یزدانی، سیاوش اکبرپور و.... را به فوتبال کشور تحویل میداد فرسنگها فاصله دارد.

این پیشکسوت ورزشینویس، فقر بازیکن در تیم فجر را ابتداییترین علت سقوط این تیم و کسب بدترین نتایج تاریخ این آن در لیگ برتر عنوان کرد و
گفت: این تیم از ابتدا نیز برای ماندن در لیگ برتر بسته نشده بود.

پاک فطرت، خواستار تداوم نشستهای این چنینی و ورود تمامی رسانهها از جمله صدا و سیما به حوزه نقد ورزش شد و افزود: امروز و پس از سقوط
فجر هر کسی دلیلی را برای این سقوط مطرح می کند، که نمیتوان گفت، این دلایل غلط است، اما خروجی نشستهای کارشناسانه میتواند برای

جلوگیری از اتفاقات مشابه برای آینده باشد.
در ادامه این نشست سعید فقیری، حسین پرور، علی محمد پشوتن ،کمال گهر نژاد ،صادق درنیانی ،سیروس حیدری، عدنان کریمیان و مهدی آراسته نیز
با ارائه چندین پیشنهاد آمادگی خود را برای کمک به انجمن نویسندگان ،خبرنگاران و عکاسان ورزشی فارس با هدف کمک به توسعه ورزش در استان

فارس ارائه کردند.


